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Abstract (en)
Drainage apparatus for removing excess liquid from building material mouldings under pressure, having a frame, a support, a pressing element
for the moulding, a, preferably pneumatic, drive device serving to press the pressing element against the moulding and, if appropriate, restraining
means for the moulding, at least one of the surfaces of the support and of the pressing element which lies against the moulding and is adapted
thereto being provided with run-off channels for running off the liquid pressed out of the moulding, in which a hollow body (14) which can be filled
with a medium and which essentially completely covers the surface of the moulding (21) against which the hollow body lies is provided in the
operating direction of the pressing element (11), the hollow body (14) being connected to a compressor (15) for a medium which fills the hollow body
(14). <IMAGE>

Abstract (de)
Entwässerungsvorrichtung zur Entfernung überschüssiger Flüssigkeit aus geformten Baustoffkörpern unter Druck, mit einem Rahmen, einem
Gegenhalter, einem Andruckelement für den Formkörper, einer, vorzugsweise pneumatischen, Antriebsvorrichtung zum Anpressen des
Andruckelements an den Formkörper und gegebenenfalls Einspannungen für den Formkörper, wobei mindestens eine der an dem Formkörper
anliegenden, diesem angepaßten Flächen des Gegenhalters und des Andruckelements mit Ablaufkanälen zum Ablaufen der aus dem Formkörper
herausgedrückten Flüssigkeit versehen ist, bei der in Wirkrichtung des Andruckelements (11) ein mit einem Medium füllbarer Hohlkörper (14)
vorgesehen ist, der die Fläche des Formkörpers (21), an der der Hohlkörper anliegt, im wesentlichen vollständig bedeckt, wobei der Hohlkörper (14)
mit einem Kompressor (15) für ein den Hohlkörper (14) ausfüllendes Medium verbunden ist. <IMAGE> <IMAGE>
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